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§§ 1 Mötets öppnande 

Kai öppnar mötet och hälsar alla hjärtligt välkomna.  

 

§§ 2 Föregående protokoll 

Protokoll 2020.15 godkändes. Protokoll för extra styrelsemöte 2020-12-28 godkändes. 

 

§§ 3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

 

§§ 4 Ekonomi/Budget 

Ekonomin är god. Beslöts att öppna ett konto till för framtida investeringar. Även öppna ett konto för 
rallycross. Finns pengar från gamla Götalandscupen som ska sättas in där. Pengarna ska användas vid 
ev ny cup. 

I årets budget skriver Lennart av det sista från tidigare investeringar. Styrelsen investerar i en 
laserskrivare till sekreteraren. 

 

§§ 5 Styrelsens rapporter 

Inget att rapportera. 

 

§§ 6 Styrelsearbete – planering 

Verksamhetsberättelsen för Södra är klar, skickas till sekr. Inbjudan till årsmötet med fullmakter, 
skickas ut till klubbarna i veckan. Med tanke på rådande restriktioners, så får huvudspåret vara att 
årsmötet 2021 ska vara digitalt. Vi avvaktar myndigheternas besked. 
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§§ 7 SBF – information. 

Kai o Magnus rapporterade från DOG-möte. Ordföranden i SBF:s styrelse har meddelat att han avgår 
med omedelbar verkan. 

FS har haft möte med SBF:s valberedning. 

Det har framkommit att det var Magnus Berthling, som ville att de tre från förra styrelsen, skulle 
väljas in i den nya styrelsen. Om inget annat framkommer, så kommer vi att hålla samma linje som 
tidigare, att inte vara positiva till ett extra förbundsmöte. 

 

§§ 8 DF –information/kommunikation 

Inget att rapportera. 

 

§§ 9 Sportgren/SGA 

Väntar på besked från berört utskott, när det gäller nya utbildare. 

 

§§ 10 Utbildning 

Miljöutbildning har kommit igång. Delas upp på flera gånger. I år digitalt. 

Frågor till utskott, dragracing o folkrace, måste bli utbildningar steg A. 

 

§§ 11 Inkommen post/skrivelser/framkommande 

Mail från Magnus Bertling, angående hans avgång från SBF:s styrelse. 

Mail från Claes Elofsson. Kai skriver verksamhetsberättelse för RF/SISU Halland och Magnus för 
RF/SISU Blekinge. 

 

§§ 12 Ärendebank 

”Årshjulet” är klart. Utskickat till alla i styrelsen. 

 

§§ 13 Nästa styrelsemöte 

Nästa möte blir via Teams 27/1-21 kl 20.  

 

§§ 14 Mötets avslutande 

Kai avslutade mötet. 
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